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Rada Gminy Pawłowiczki 
 

Protokół nr 5/2019 

V Sesja w dniu 6 czerwca 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 6 czerwca 2019 o godz. 15:00 i zakończono tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Eryk Kontny 

4. Brygida Kopitzki 

5. Zygfryd Krauze 

6. Hubert Kubanek 

7. Lidia Kukowka 

8. Jacek Kwiatkowski 

9. Jan Łata 

10. Przemysław Malinka 

11. Bernard Rybka 

12. Jan Trautberg 

13. Tomasz Wielgan 

14. Andrzej Wolny 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonał przewodniczący rady gminy Przemysław 

Malinka, następującymi słowami: „Otwieram V sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 6 czerwca 2019 roku na godz. 15.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń i ekspozycyjnej 

mieszczącej się na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodniczący 

powitał serdecznie radnych, sołtysów i wójta Gminy Pawłowiczki Jerzego Treffona.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący rady stwierdził obecność 14 radnych, ustawowa liczba15 osób. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
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7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

i Innymi Podmiotami za rok 2018. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej i współdziałania 

z Powiatem Kędzierzyńsko-Kozielskiem w realizacji zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej. 

10. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów 

ławników sądowych. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

Wójt gminy Jerzy Treffon złożył wniosek o wprowadzenie dodatkowych punktów do porządku 

obrad: 

1.Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących 

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

2. Pojęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki oraz granic ich obwodów, od dnia 1 września 2019 

roku. 

 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Pawłowiczki. 

 

Głosowano w sprawie: przedstawionego porządku obrad wraz ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

1. Wykonano remont ulicy Tesznowskiej w Milicach  na kwotę  30 tys. zł z czego  ok. 9 tys. zł 

zostało przekazane z funduszu sołeckiego sołectwa Milice, a pozostała część z budżetu gminy. 

Ponadto w Milicach wyremontowano część drogi stanowiącej dojazd do gruntów rolnych na 

kwotę 30 tys zł. 

2. Przeprowadzono remont ulicy Spółdzielczej w Naczęsławicach na kwotę ok. 30 tys. zł. 

3. W Trawnikach położono nawierzchnię na części ul. Polnej. Koszt zadania to 20 tys. zł w tym 

10 tys. zł z funduszu sołeckiego tej miejscowości i 10 tys. zł z budżetu gminy. 

4. Ułożono krawężniki na ulicy Kopidolskiej w Ostrożnicy oraz osadzono studzienki. 

Następnym etapem prac będzie asfaltowanie nawierzchni. 

5. Wykonano remonty cząstkowe nawierzchni dróg w kierunku Nowych Sadów oraz drogi 

transportu rolnego - tzw. obwodnicy w Pawłowiczkach na kwotę 4,2 tys. zł. 

6. W ramach dofinansowania z budżetu Województwa Opolskiego przebudowano drogę 

transportu rolnego w Milicach. Koszt zadania to ok. 272 tys. zł, a wielkość dotacji 148,5 tys. zł. 

7. Z zastosowaniem rabatu sprzedano mieszkanie gminne, zlokalizowane w Pawłowiczkach 

przy ulicy Magnoliowej. 

8. Dokonano sprzedaży nieruchomości zabudowanej w Gościęcinie.  

9. Prezes OSP Maciowakrze otrzymał informację z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji o przyznanym dofinansowaniu na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

Kwota dofinansowania to 360 tys. zł, a 40 tys. zł będzie pochodziło z budżetu gminy.   

10. Wójt złożył podziękowania za udział w obchodach Święta Herbowego Gminy Pawłowiczki. 

 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Wójt zabrał głos, wyjaśniając, że zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy o pomocy 

społecznej, gmina jest zobowiązana do corocznego sporządzenia oceny zasobów pomocy 

społecznej. Powyższe opracowanie zawiera dane o: sytuacji demograficznej, rynku pracy, 

infrastrukturze społecznej, korzystających z pomocy i wsparcia, świadczeniach 

pomocy społecznej, zasobach instytucjonalnych pomocy i wsparcia, kadrze pomocy 

społecznej, środkach finansowych na wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki 

społecznej w budżecie jednostki samorządu terytorialnego, aktywności projektowo-

konkursowej jednostki organizacyjnej pomocy społecznej, współpracy 

z organizacjami pozarządowymi w obszarze pomocy i wsparcia gminy Pawłowiczki. Radni 

otrzymali materiał w ustawowym terminie oraz uczestniczyli we wspólnym posiedzeniu 

komisji, gdzie wyjaśnień do tematu udzieliła kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pawłowiczkach. Zwracając się do radnych, poprosił o pytania do powyższego 

sprawozdania. 

 

Radni nie podejmowali dyskusji w powyższym temacie. 
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7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

i innymi Podmiotami za rok 2018. 

Sprawozdanie omówił wójt gminy, informując, że na wskutek otwartego konkursu ofert w 2018 

roku Gmina Pawłowiczki dotowała zadania publiczne w wysokości 200.000 zł. Wspierane było 

zadanie pn. „Zdrowotna opieka pielęgnacyjna mieszkańców Gminy wraz z rehabilitacją 

zdrowotną”- wysokość dotacji wynosiła 120.000 zł. Na usługi te została złożona 1 oferta przez 

Caritas Diecezji Opolskiej z siedzibą w Opolu. Drugie zadanie pn. „Upowszechniania kultury 

fizycznej i sportu wśród mieszkańców Gminy oraz podnoszenie poziomu sportowego 

w środowisku wiejskim, zwłaszcza wśród dzieci i młodzieży” było realizowane przez 6 klubów 

sportowych, które dotowano w łącznej wysokości na kwotę 80.000 zł. 

Radni nie podejmowali dyskusji w powyższym temacie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Znowelizowana ustawa - Prawo energetyczne 

zobowiązała rady gmin do wydania uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/33/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej i współdziałania z Powiatem 

Kędzierzyńsko-Kozielskiem w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Wyjaśnień do projektu udzielił wójt Jerzy Treffon. Z uwagi na wycofanie działalności przez 

firmę świadczącą usługi transportu osobowego, nastąpiła konieczność zapewnienia 

mieszkańcom gminy możliwości korzystania z  transportu publicznego. Uzasadnionym stało 

się zawarcie porozumienia pomiędzy starostwem powiatowym, a gminami powiatu. Ofertę 

w powyższym zakresie, jako jedyne, złożyło konsorcjum firmy GTV BUS z Ozimka i PKS 

z Raciborza. Przy pomocy wójtów ościennych gmin, pracowników merytorycznych 

i długoletniego pracownika firmy transportowej, opracowano strategię funkcjonowania 

komunikacji od 1 lipca br. Docelowo, kursy autobusów mają być dostosowane do potrzeb 

mieszkańców. Usługa dla całego powiatu to koszt 7.700 mln zł, natomiast dla gminy 

Pawłowiczki 600 tys. zł z czego 300 tys. zł pochodzi z dotacji. Po podsumowaniu wielkości 

budżetów poszczególnych gmin i powiatu, zebrana kwota okazała się niewystarczająca. 

Pierwotny podział brakującej kwoty, którą należało uzupełnić był bardzo niekorzystny dla 

Gminy Pawłowiczki -16,5%, dlatego nie uzyskał aprobaty wójta. Po czym zaproponowano inną 

koncepcję, która przewiduje udział finansowy Gminy Pawłowiczki w wysokości 11,5%.  

 

Radny Bernard Rybka zapytał, kto będzie odpowiedzialny za udostępnienie rozkładu jazdy 

autobusów, ponieważ do tej pory były one wywieszane na przystankach ze sporym 

opóźnieniem. 
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Wójt wyjaśnił, że rozkładami jazdy będzie zarządzać firma świadcząca usługi transportowe, 

nie mniej jednak, gmina będzie monitorować działania w powyższym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej i współdziałania z Powiatem 

Kędzierzyńsko-Kozielskiem w realizacji zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego w przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/34/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł. 
 

Projekt uchwały omówił wójt gminy, który wyjaśnił, że na wskutek zwolnienia, przez 

dotychczasowego najemcy, gminnego mieszkania w Maciowakrzu, zaplanowano sprzedaż tego 

lokalu w drodze przetargu nieograniczonego. Cena wywoławcza wynosi 51 tys. zł.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/35/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów 

ławników sądowych. 

 

Projekt uchwały omówiła inspektor ds. obsługi rady gminy i kadr Ilona Nolda, która wyjaśniła, 

iż zespół, który jest powoływany na podstawie omawianego aktu ma za zadanie dokonać 

merytorycznej analizy zgłoszeń wniosków kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 

w Kędzierzynie Koźlu. Kolegium Sądu Okręgowego w Opolu wyznaczyło dla Gminy 

Pawłowiczki dwóch kandydatów na ławników, których wyboru dokonuje rada gminy. Na 

wspólnym posiedzeniu  komisji zaproponowano poniższy skład zespołu: 

1) Jan Łata – radny Rady Gminy Pawłowiczki,  

2) Tomasz Wielgan - radny Rady Gminy Pawłowiczki,  

3) Eryk Kontny – radny Rady Gminy Pawłowiczki,  

4) Ilona Nolda – inspektor ds. obsługi rady gminy i kadr Urzędu Gminy w Pawłowiczkach,  

5) Anna Sykuła – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowiczkach,  

6) Andrzej Mroczko – kierownik Rewiru Dzielnicowych IV Komisariatu Policji 

w Kędzierzynie-Koźlu. 
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Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w zespole. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów 

ławników sądowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/36/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 
 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Ustala on tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, prowadzonych 

przy Gminę Pawłowiczki, pracujących z grupami obejmującymi dzieci sześcio letnie i dzieci 

młodsze na poziomie 25 godzin. 

Wójt podkreślił, że zarówno omówiony projekt uchwały, jak również dwa kolejne zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez kuratorium oświaty i związki zawodowe. 

 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących 

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/37/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki oraz granic ich obwodów, od dnia 1 września 

2019 roku. 

Projekt uchwały został omówiony przez wójta gminy. W związku z likwidacją gimnazjów, 

projekt wprowadza korektę w nazewnictwie zespołów, gdzie dotychczas gimnazja 

funkcjonowały. Ponadto, sieć szkół i granice obwodów nie uległy zmianie. Wójt wyjaśnił, że 

omyłkowo na komisji radni otrzymali projekt z obwodem szkolnym w Pawłowiczkach dla 

uczniów z Przedborowic, jednak zostało to skorygowane i niezmiennie obwodem dla tych 

uczniów jest Ostrożnica.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki oraz granic ich obwodów, od dnia 1 września 2019 

roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/38/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych 

przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki. 

Wyjaśnień udzielił wójt gminy. Projekt uchwały zmieniającej ma charakter dostosowujący 

regulacje obowiązującej uchwały do nowego zapisu ustawy. W obecnym kształcie regulacje 

ustawy o finansowaniu zadań oświatowych wskazują, iż wysokość opłaty za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki przedszkolnej  nie może być wyższa niż 1 zł za godzinę zajęć. Po zmianie 

powyższego przepisu wysokość opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki przedszkolnej  nie będzie 

mogła być wyższa niż 1 zł za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka w 

przedszkolu lub w oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Pawłowiczki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr V/39/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przed realizacją kolejnego punktu obrad, głos zabrał wójt gminy Jerzy Treffon, informując, że 

tegoroczne dożynki zostaną przeprowadzone w Pawłowiczkach z uwagi na brak inicjatywy ze 

strony innych sołectw. W obchodach święta plonów, zapowiada uczestnictwo liczna grupa 

z partnerskiej Gminy Lindenfels i kilka osób z Ostriv. Wójt apelował przy tym o zgłaszanie 

osób, chętnych do pracy na rzecz gminnego partnerstwa. 
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15. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jan Łata złożył interpelacje pisemne, jednak po ich odczytaniu, przewodniczący rady 

poinformował, że z przedstawionej treści wynika, iż są to wnioski i w takiej formie zostają 

przyjęte. 

 

16. Wolne wnioski. 

Wobec powyższego, jako wniosek uznane zostały sprawy zgłoszone przez radnego Jana Łatę: 

1) podjęcie interwencji w sprawie wymycia oraz przeprowadzenie dezynsekcji pojemników 

na odpady, 

2) udzielenie informacji nt. zgłoszenia o składowisku odpadów gumowych w Milicach, 

3) zgłoszenie do zarządcy drogi wojewódzkiej, konieczność wykoszenia poboczy przy drodze 

nr 417 Lisięcice-Szczyty, 

4) podjęcie działań w sprawie usunięcia ubytków i dokonania przeglądu zadrzewienia w pasie 

drogi powiatowej nr 1415 Jakubowice-Milice. 

Radny wyjaśnił, że otrzymał pismo w sprawie dokonanego przeglądu stanu drzew, po ostatnim 

wniosku, jednak jego treść nie pokrywa się ze stanem faktycznym, ponieważ nadal wiszą suche 

gałęzie, które zagrażają bezpieczeństwu dzieci i innych użytkowników tej drogi. Niebezpieczne 

konary zostały zauważone w pobliżu tablicy z nazwą miejscowości Jakubowice, ustawionej 

w kierunku Milic:  

- 200 m od znaku po prawej stronie na dwóch dębach i dalej w odległości 500 m od znaku, 

- 300 m od tablicy po prawej stronie – sucha topola. 

Wójt udzielił wyjaśnień do części powyższych wniosków. 

Przychylił się do wniosku w sprawie przeprowadzenia mycia i dezynsekcji pojemników na 

odpady, co zostanie zgłoszone do Związku Międzygminnego Czysty Region. Zeskładowane 

odpady gumowe na jednej z posesji w Milicach zostały min. stwierdzone przez radnych na sesji 

objazdowej, ponadto sprawa została zgłoszona do wojewódzkiego i powiatowego inspektoratu 

ochrony środowiska, czego następstwem jest wszczęte postępowanie oraz kontrole tych 

organów, które nie wykazały, aby zeskładowane substancje negatywnie wpływały na 

środowisko. Wójt podkreślił, że będzie monitorował sprawę.  

Radny Tomasz Wielgan złożył podziękowania mieszkańcom Borzysławic i Mierzęcina za 

wsparcie finansowe z funduszu sołeckiego, zadania związanego z zagospodarowaniem 

parkingu w Gościęcinie. Słowa podziękowania skierował również do wójta i pracownika ds. 

budownictwa. Ponadto radny zgłaszał, że przy ostatniej zbiórce mobilnej odpadów 

wielkogabarytowych, pracownicy obsługujący MPSZOK odmówili mieszkańcowi przyjęcia 

300 kg gruzu. 

Wójt wyjaśnił, że odnośnie odmowy przyjęcia odpadów, zostanie wysłane pismo do związku. 
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Wiceprzewodnicząca rady Lidia Kukowka zapytała, czy planowany jest remont budynku 

komunalnego w Pawłowiczkach zlokalizowanego naprzeciw posterunku policji. Nadmieniła, 

że korytarz jest w zastraszającym stanie i wymaga odnowy. 

Wójt odpowiedział, że zostaną przeprowadzone niezbędne prace przy okazji planowanego 

remontu przez nowego dzierżawcę lokalu, mieszczącego się przy wejściu do ww. budynku. 

Radny Bernard Rybka zasygnalizował, że na spotkaniu organizowanym przez Związek Gminny 

„Czysty Region” w dniu 13.05 br. był min. poruszany temat dezynsekcji pojemników, 

podkreślił przy tym, że frekwencja na spotkaniu była bardzo niska. Ponadto, radny wnioskował 

o zakupienie preparatu do przeprowadzenia konserwacji drewnianych elementów urządzeń 

zabawowych na placu przedszkolnym w Ostrożnicy. 

Wójt odniósł się do konsultacji związku i wyjaśnił, że miały one na celu, poznać opinię 

mieszkańców nt. zmian regulaminu. Informował przy tym, że znaczącą zmianą dla 

mieszkańców z terenów wiejskich, będzie możliwość oddania czystego popiołu w ramach 

opłacanej stawki, pod warunkiem zakupu pojemnika do tego celu przeznaczonego. Preparat do 

konserwacji urządzeń na placu zabaw zostanie zakupiony z budżetu Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Ostrożnicy, co zostało ustalone z dyrektor placówki. Wójt poinformował 

przy tym, że w związku z wnioskami mieszkańców o zagospodarowanie kolejnego placu zabaw 

w Ostrożnicy, ustali z panią dyrektor, że przedszkolny plac po godzinie 15 będzie ogólnie 

dostępny. Konserwator codziennie rano, będzie dokonywał przeglądu stanu czystości 

i technicznego urządzeń.  

Sołtys sołectwa Pawłowiczki Lidia Furtak ponowiła swój wniosek z poprzedniej sesji odnośnie 

załatania dziur na ulicy Opatrzność i zabezpieczenie pobocza na odcinku, gdzie istnieje wyrwa 

(ok. 400 m od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1418 O). Ponadto pani sołtys wnioskowała 

o wykoszenie poboczy przy ul. Wyzwolenia w Pawłowiczkach, głownie od młyna w kierunku 

kościoła. 

Sołtys sołectwa Ostrożnicy Teresa Czapla wnioskowała o usunięcie newralgicznego ubytku na 

drodze powiatowej pomiędzy Pawłowiczkami, a Ostrożnicą. 

Wójt odpowiedział, że sprawa ta została już zgłoszona. 

Sołtys sołectwa Ucieszków wnioskował o usunięcie ubytków i wycięcie suchych gałęzi drzew 

w pasie drogi Ucieszków - Borzysławice. Ponadto, sołtys monitował w sprawie zbitego lustra, 

które było już przedmiotem kilkukrotnych zgłoszeń i jest ono niezbędne dla uczestników ruchu, 

wyjeżdżających z ulicy Kozielskiej na ulicę Główną. 

Radny Zbigniew Duda wspomniał o remoncie pokrycia dachowego na altanie w miejscowości 

Karchów, które zostało uszkodzone na wskutek wichury i dywagował nad terminem realizacji 

tego zadania. 

Wójt odpowiedział, że są podpisane umowy na remont obiektów uszkodzonych podczas 

silnych wiatrów, niemniej jednak wykonawcy w pierwszej kolejności podejmują prace na 

budynkach mieszkalnych. 
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17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zamknął obrady słowami: „Zamykam obrady V sesji Rady Gminy 

Pawłowiczki w dniu 6 czerwca 2019 roku”. 

 

      Przewodniczący 

Rada Gminy Pawłowiczki 

                                                       Przemysław Malinka 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


